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Protokół nr 39/2022 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 26 lipca 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

aleja Ratuszowa 36 

 

 

Czas  trwania posiedzenia 9.00 – 9.42 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji  

3. Żukowska Maria   – Członek Komisji 

 

Nieobecny był radny Grzegorz Olszewski – członek Komisji. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Monika Michalczyk – Kierownik Referatu Spraw Społecznych w Wydziale 

Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

2. Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach 

Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 

4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 38/2022 z 21 czerwca 2022 r.  

4. Informacja dot. realizacji zadań wynikających z ustawy o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

6. Sprawy bieżące. 

 



 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 38/2022 z dnia 21 czerwca 2022 r. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 38/2022 z 21 czerwca 2022 r.? 

 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja dot. realizacji zadań wynikających z ustawy o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Przedstawił materiał.   

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? 

 
Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy Ukraińcy zostają wszyscy u nas czy przemieszczają się dalej? 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Nasze miejsce jest miejscem przelotowym i tak naprawdę nikt dokładnie nie zna 

liczby przebywających na terenie naszego Miasta. Można policzyć te osoby, które 

przebywają w 12 placówkach to nie można policzyć tych, którzy są na kwaterach 

prywatnych, bo nie wszyscy, którzy mają kwatery prywatne, wynajmują je w sposób 

taki, że zgłaszają do Ośrodka, że chcą 40 zł, czyli to wszystko jest w zasadzie poza 

naszą kontrolą. 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Czy te 12 jednostek, o których Pan mówi to są typowo pod jurysdykcją Urzędu 

Miasta? Bo wiem, że są również takie, które są pod nadzorem Starostwa. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Tak. 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Ale naszych miejskich jest 12. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Nie, wszystkich razem jest 12. Hostel ,,Lew” jest na terenie naszego Miasta, ale nie 

jest pod jego jurysdykcją. Pod jurysdykcją naszego Miasta jest bez wątpienia hotel 

turystyczny w Mątwach przy ul. Rakowicza, a wszystkie inne placówki, które tutaj 

są w dyspozycji są na terenie Miasta Inowrocławia, czyli są osoby prywatne, które 

pozgłaszały je do dyspozycji, zostały zatwierdzone przez wysłannika Ministerstwa, 

czyli przez Wojewodę i są dopuszczone do obsługi ruchu ukraińskiego. 



 

 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Ja jeszcze dopytam, bo zgłosiło się stowarzyszenie ArtIno, które również pomaga 

Ukraińcom, ich siedziba jest przy ul. Armii Krajowej i oni z tego stowarzyszenia na 

naszych stornach m. in. na Facebooku i innych informatorach medialnych proszą o 

pomoc typu rzeczy, jedzenie. Kiedyś tam byłam i rozmawiałam z tymi paniami 

i faktycznie przychodzi tam dużo Ukraińców. Później zadzwoniłam do starostwa 

i dowiedziałam się, że Ukraińcy, którzy przyjeżdżają do Inowrocławia otrzymują 

podobno informacje na miejscu na PKP gdzie mogą się zgłosić i Starostwo również 

ma takie miejsca gdzie dofinansowują w 100% cały pobyt. Z tego by wychodziło, 

że jak Ukraińcy są u prywatnych osób to nie dają im jeść, bo jeśli to stowarzyszenie 

ArtIno bardzo prosi o jakiekolwiek jedzenie i przychodzą tam Ukraińcy to jak to 

jest? 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Prawda może być po środku, ale nigdy tego nie rozsądziłem, bo nie jesteśmy po 

jednej ani po drugiej stronie. Prawdą jest też, że 90 zł dostają firmy za utrzymanie 

tak jak np. hostel miał 90 zł, a prywatni dostają 40 zł to jest różnica, ale czy oni są 

niedożywieni to nie wiem. Nie podnosimy tej kwestii, że oni nie dostają jedzenia. 

Była niedawno przeprowadzana kontrola i było dwóch naszych pracowników 

z Panią Walczak, objeżdżono wszystkie 12 placówek. Nie mam tego protokołu, bo 

nie został jeszcze przysłany do nas, ale nie było zastrzeżeń co do obsługi, pobytu 

czy karmienia. Mają Panie wykaz informacji dotyczących tego ile zasiłków po 300 

zł dostawały osoby, więc kto się zgłasza to dostaje. Kto się nie zgłosi to tego już nie 

jesteśmy w stanie określić, bo nie wiemy gdzie ich szukać. Pracownicy mają 

ogłoszenia na terenie swoich placówek, gdzie jest kontakt z pracownikiem 

socjalnym, więc ci którzy potrzebują to dostają, a ci którzy chodzą i pomawiają to 

najlepiej jakby się zgłosili do pracownika socjalnego, ewentualnie tu gdzie ta grupa 

jest to byśmy do niej dotarli i stwierdzili czy są obsługiwani źle czy po prostu sobie 

wymyślają żeby mieć jeszcze lepiej. Jak Pani Przewodnicząca sobie życzy to jak już 

będę miał protokół pokontrolny to zrobię kopię i przyślę, jakie tam będą pokontrolne 

informacje. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ale skoro Pan mówi, że jest wszystko dobrze. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Ja tak mówię, ale zostało to zachwiane tym, że Pani radna powiedziała, że gdzieś 

jest coś nie tak. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ale tam przychodzą ludzie z całego Inowrocławia.  

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Nie, tam są tylko Ukraińcy i tylko Ukraińcy tam dostają pomoc na chwilę obecną. 



 

 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ale mówią, że też mieszkańcy w trudnej sytuacji, bo ja to widzę, byłam tam i wiem 

jak to działa. Zresztą wy pracujecie w MOPSie już tyle lat i przychodzą ludzie, 

którzy potrzebują pomocy i przychodzą też ludzie z przyzwyczajenia. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Rzekłbym, że potrzebują ich więcej niż inni. 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

To może być tak jak Pan powiedział na początku, że ci nieuczciwi odbiorcy tych 

dopłat może być tak, że biorą ale jedzenie weźcie gotujcie sobie sami. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Ale nie przyznają się. Nawet muszę Państwu powiedzieć, że nasza opiekunka jest 

Ukrainką i bierze udział w tej kontroli, jeżdżą w zespole z Panią Walczak, więc ona 

z nimi po Ukraińsku rozmawia, w związku z czym gdyby coś się działo nie tak to 

na pewno by powiedziała, powiedzieliby jej po ukraińsku, że coś jest nie tak, bo po 

polsku mogą się bać. Ale jak człowiek z Ukrainy mówi do drugiego Ukraińca po 

ukraińsku to myślę, że by szepnęła, że coś jest nie tak. Tym bardziej, że parę razy, 

bo przecież chodzę i sprawdzam jak pracuje Biuro Obsługi Klienta, widzę że są 

mieszkańcy Ukrainy i też rozmawiają z tą naszą Ukrainką to słyszę, że rozmawiają 

po ukraińsku no to nawet wtedy by mi powiedzieli, już bez Pani Walczak czy też 

koleżanki z MOPSu to ona by powiedziała, że są sygnały, że tam coś się dzieje nie 

tak. Nawet bym się nie pytał o nazwisko, by powiedziała, że nie zna nazwiska, ale 

wiedziałbym, że coś jest nie tak. Jak poprzez taki kanał nie docierają do nas 

informacje to już bardziej tego zweryfikować nie można. Nie ma takiej metody, 

która by udowodniła, że ta Pani ma rację, a tamta Pani nie ma racji.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Wiadomo, pomagamy w granicach przewidzianych przez nasze możliwości.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Jeżeli pod Urzędem Pracy siedzi ich tam 30 osób, na Rakowicza jest 40 czy 50 osób 

to oni się spotykają, robią sobie wycieczki, bo bywało tak, że organizowano dla nich 

wycieczki po Inowrocławiu z przewodnikiem, więc grupy się spotykały to grupa 

grupie by przekazała. Tym bardziej, że oni udają, że się nie znają, a większość z nich 

to nawet dzielnicami najeżdża Inowrocław. Gdyby było drastycznie to byśmy na 

pewno wiedzieli.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

To tylko się cieszyć, że jest tak dobrze. Dziękujemy bardzo. My tutaj jako komisja 

też musimy mieć większą wiedzę.  

 



 

 

Monika Michalczyk – Kierownik Referatu Spraw Społecznych w Wydziale Spraw 

Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Ja może powiem coś jeszcze o świadczeniach rodzinnych. Informacja została 

sporządzona na dzień 27 czerwca, wniosków wpłynęło 28, na dzień wczorajszy jak 

sprawdzałam tych wniosków jest 37, nie mniej liczba osób, którym wypłacamy 

świadczenia teraz w lipcu (planowana data jest na czwartek) nie zmieniła się, są 22 

osoby. To wynika z tego, że w międzyczasie albo obywatel Ukrainy, który złożył 

wcześniej wniosek zgłosił nam dochód niestety traci prawo do świadczeń, a kolejny 

już składa wniosek, więc ta liczba, której wypłacamy się nie zmienia, a zmienia się 

tylko liczba złożonych wniosków. Część wniosków też uchyliliśmy z uwagi na 

przemieszczanie się obywateli Ukrainy do innych miejsc. Nie wiemy, po prostu 

przychodzą i zgłaszają nam, że się wyprowadzają i nie chcą dalej pobierać 

świadczeń. Średnia kwota, którą będziemy wypłacać to jest 7 573 zł, więc tak 

średnio te świadczenia rodzinne będą wyglądać.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ale dla wszystkich?  

 

Monika Michalczyk – Kierownik Referatu Spraw Społecznych w Wydziale Spraw 

Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Dla wszystkich. Nie, to nie jest dla jednej osoby. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Mam pismo z 25 lipca i jest tu krótka informacja o aktualnej naszej sytuacji 

dotyczącej Ukrainy. Baza lokalowa dla uchodźców to jest 12 placówek, liczba 

miejsc 280, zakwaterowanych 245 osób, w tym 120 dzieci. Najświeższe informacje 

o Ukraińcach będą w sierpniu na komisji, bo tam mamy temat o dodatku 

osłonowym. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ten temat na długo z nami zostanie. Oni cały czas przyjeżdżają, bo tu pani radna 

wspominała, że na dworcu PKP Starostwo ma przygotowany punkt informacyjny, 

tam dyżurują i przyjmują właśnie tych gości z Ukrainy.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Jest rezerwa 50 miejsc 13 punktu, którym jest sala gimnastyczna przy ul. Rakowicza, 

jest to rezerwa ścisła, gdzie można dołożyć łóżka z kocami na 50 osób, ale w chwili 

obecnej jest rezerwa zawieszona, dlatego podałem państwu 12 miejsc, a nie 13, bo 

wykorzystywanych de facto jest 12 i nie jest tak, że tak skrzypią, że już nie można 

wcisnąć. 

 

 

 

 



 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego.  

 
Monika Michalczyk – Kierownik Referatu Spraw Społecznych w Wydziale Spraw 

Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

 
Pytań nie było. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego? 

 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 17/2022 w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Ja mam pytanie, bo tutaj poprzednio przedstawiona jest pomoc dla Ukrainy, o jaką 

pomoc mogą się zgłosić mieszkańcy po pożarze przy ul. Staszica? Tam wśród 

poszkodowanych najbardziej poszkodowany jest mój pracownik szkoły, do dzisiaj 

śpią na hali.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

My już tu mamy z Panem dyrektorem przygotowany taki materiał (informację 

dotyczącą pomocy społecznej). Poprosiłam również Panią Naczelnik Sobczak o 

przygotowanie informacji dotyczącej pomocy w kwestii lokalowej. 

 

 



 

 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Jeśli chodzi o stancje i mieszkania to my tutaj nie decydujemy, tym zajmuje się Pani 

Sobczak i to ona decyduje o kwestiach lokalowych. My zajęliśmy się tą częścią 

dotyczącą wyżywienia i zapewnienia środków higieny czy ewentualnie czego tym 

osobom poszkodowanym może brakować. Nie mogę tutaj z nazwiska wymienić, bo 

obowiązuje RODO, ale musze powiedzieć, że wszystkie osoby w tej rodzinie, które 

tam były poszkodowane osoby samotne dostały po 500 zł, osoby w rodzinie po 1000 

zł. Były tam osoby mieszkające na Staszica 22, z wyjątkiem pana, który opuścił 

zakład karny to reszta miała swój dochód czy to zasiłki stałe czy emerytury lub renty, 

nie były osobami, które wyszły z tego budynku bez niczego. Był czas ewakuacji na 

wzięcie pieniędzy, kosztowności i najważniejszych rzeczy, przy czym to, co osoby 

potrzebują to jesteśmy w stanie zabezpieczyć. Zabezpieczyliśmy obiady, bo do tej 

pory 8 osób korzysta z obiadów. Uzgodniliśmy, że śniadania i kolacje będą we 

własnym zakresie. Załatwiliśmy z Caritas 2 potężne paczki uzupełniające żywność, 

jest monitoring, jest pomoc w pisaniu pism, jest pomoc w nadzorowaniu, jest 

wszelka pomoc jaka tylko jest możliwa, bo mamy i pedagoga i psychologa, 

prawnika, to jak te osoby potrzebują to zawsze mają możliwość zgłoszenia się do 

nas.  

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Najgorszy logistycznie problem polega na tym, że oni codziennie są wzywani, że to 

już dzisiaj jest ten czas, że musza przyjść, bo będą przeprowadzać się. Ta 

dziewczyna wybiera, bo ona jest u mnie na stażu, około 1400 zł miesięcznie dostaje 

wynagrodzenia, kończy jej się urlop i jest zawieszona w próżni. Dzisiaj jest kolejne 

spotkanie. Chodzi mi o  to, że jeżeli ona ma przydzielone mieszkanie, które w miarę 

mogłaby się już tam wprowadzić żeby przyspieszyć to, bo nikt z nas nie chciałby na 

hali mieszkać, ale jest to dziewczyna którą na pewno trzeba wspierać, to jest taka 

bym powiedziała osoba bardzo zamknięta i chciałabym jakoś jej pomóc, nie jako 

pracodawca tylko w ogóle okazać  taki ludzki odruch. Jej syn za chwile rozpoczyna 

szkołę w szkole ponadpodstawowej, żeby to ognisko domowe na czas remontu 

gdzieś mogła sobie przenieść.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Na pewno wszyscy tam mieszkania dostają po kolei.  

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Tak, tylko te mieszkania są w różnym stanie. Teraz to drugie jest takie, że to 

mieszkanie jest do przyjęcia, bo to pierwsze było nie do przyjęcia, a wiadomo nie 

będzie dziewczyna remontować 2 miesiące mieszkania, bo nawet nie ma środków. 

Dlatego jest prośba, że my jako komisja musimy się zainteresować kiedy Pani 

Naczelnik sfinalizuje. Nie ukrywam, że mało już jest takich działań, że ona ma 

przyznane mieszkanie zastępcze i jest to mieszkanie, które ona może przyjąć to 

uważam ta przeprowadzka być zrobiona jak najszybciej żeby Ci ludzie mogli 



 

 

funkcjonować. To jest już piąty czy szósty raz gdzie dziewczyna bierze urlop, idzie 

na jakieś spotkanie, ktoś nie przychodzi, przesuwa na za dwie godziny, po czym to 

spotkanie jest o godzinie 15 i ona bierze urlop, z którego nic nie załatwi.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Ale urząd pracuje do godziny 17. 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

I ona ma dzisiaj to zgłosić, że to ma być po godzinie 15.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Ja jeszcze chciałbym wspomnieć dwa słowa w temacie osób poszkodowanych po 

pożarze. Budynek jest na razie oglądany przez wszelakie komisje. Dwa miesiące ma 

trwać podobno procedura, najmniej zniszczone są mieszkania na parterze i to na 

pierwszym piętrze po lewej stronie, w związku z tym osoby mają szanse wejść tam 

zamieszkać, ale szczegółów nie znam, chyba że Pani Przewodnicząca lub Pani radna 

zna to też bym chciał usłyszeć. 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Problem polega na tym, że budynek jest pod całkowitą ochroną konserwatora 

zabytków.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Ale czy jest możliwość zamieszkania na parterze? 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Na razie nic nie wiadomo. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

A niektórzy ludzie mieli bardzo ładnie urządzone mieszkania i nie chcą takiego co 

gmina im daje, bo jest im nie po drodze.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Tam niektórzy dostali mieszkanie bez prądu. Jak mają bez prądu mieszkać? 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Ta dziewczyna dostała na początku mieszkanie bez prądu, wiszący boiler oderwany. 

To nie jest tak, że ktoś z własnej kieszeni zainwestuje swoje pieniądze.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Ale nawet ja jako ośrodek pomocy społecznej nie miałbym środków finansowych 

żeby wyremontować mieszkanie, bo radni by mnie powiesili, że MOPS remontuje 

mieszkania socjalne. 

 

 



 

 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Ale przede wszystkim, jeśli chodzi o warunki bytowe to rzeczywiście potwierdzam 

to, co Pan powiedział. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Hotel Park był zajęty turystami, jeżeli będą się zwalniały miejsca w tym hotelu to 

będą ludzi przenosić z tych warunków bojowych w sali gimnastycznej do Hotelu 

Park.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Przedstawiła informację o sytuacji mieszkańców budynku przy ul. Staszica 22.  

 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

To ci mieszkańcy mają umowy indywidualnie zawierane na 2 miesiące? 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Tak. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Miasto na siebie też nie weźmie.  

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Miasto byt musiało płacić to nie weźmie.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Są kolejki na założenie licznika. 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Tak i bardzo długo się czeka. Natomiast jedno jest pewne, świetnie się składa, bo 

sesja jest 29 lipca i my musimy z Panią Przewodniczącą sprawdzić na ile ten stan 

się zgadza z tym, co tu jest napisane. Dzisiaj mamy wtorek i zobaczymy czy ta 

dziewczyna do piątku zamieszka.  

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Ale dopiero teraz prokurator dał zgodę. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Tak, ale stan techniczny mieszkań zastępczych, które ona daje jest krytyczny. Nie 

przeprowadzi się człowiek do czegoś, do czego by się nawet zwierzaka nie wpuściło. 

Czasu było na tyle dużo, że w ciągu dwóch tygodni można było przygotować parę 

mieszkań. 

 



 

 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Bo to jest dla 6 rodzin z tego wynika.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Tak. 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

My to musimy sprawdzić jako komisja, bo jest też nasze zadanie. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

My jako komisja powinniśmy wcześniej wiedzieć o różnych działaniach, bo jak do 

nas dzwonią mieszkańcy to my nie wiemy co powiedzieć.  

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Ale po tej sytuacji to my wiemy. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Ale to my dopiero teraz wiemy. 

 

Maria Żukowska  – Członek Komisji: 

Ale wiemy, bo ja wiem to jeszcze z drugiej strony. Ja bym wnioskowała, że ona jako 

najbardziej poszkodowana powinna iść na ten czas do hotelu. Bo Ukraińcy 

mieszkają w hotelu… 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Ale to co byś teraz Ukraińców usunęła? 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Nie. Pan Dyrektor mówi, że w Hotelu Park mają się sukcesywnie usuwać turyści.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Jak będą ludzie pytać, a zwłaszcza ci, którzy są poszkodowani ze Staszica 22 to 

proszę powiedzieć, że gdyby były problemy to finansowo ich też wesprzemy dalej. 

To jest pierwszy ten 1000 zł dla tych najbardziej potrzebujących w tym największym 

szoku. Jeżeli będą się musieli przenieść i będzie trzeba ponieść dodatkowe koszty to 

chce żeby wszyscy Państwo wiedzieli, że na pewno damy środki żeby nie było, że 

Ukraińcom dajemy, a nie dajemy Polakom.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Poproszę Panią Sobczak żeby na sesję przygotowała aktualną informację jak 

wygląda sytuacja na dzień 29 lipca.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 
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